
KRM.0003.714.2023
                                                                                                                                Tarnów 30-03-2023

Angelika Świtalska
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie

                                                           
                                                                                                         
                                                           
                                                                 Interpelacja

                                                                                             Roman Ciepiela
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa

Zwracam się z wnioskiem o informację dotyczącą realizacji inwestycji w ramach Igrzysk 
Europejskich. Jakie jest zaawansowanie prac na poszczególnych inwestycjach oraz jakie są 
notowane obecnie opóźnienia na poszczególnych realizacjach zadań? 

                                                                                                    Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa

/-/ Angelika Świtalska

                                                                                                         
                                                                                                

                                                                                                                   
Otrzymują:
1x Adresat
1x Kancelaria Rady Miejskiej
1x Wydział Organizacyjny UMT
1x a/a


